
  

  

Sindikat Instituta "Jožef Stefan" 

L J U B L J A N A 

Z A P I S N I K 

Seja Izvršnega odbora sindikata SVIZ/IJS 23. 5. 2012 ob 15:00 v sejni sobi Instituta 

  

Prisotni: I. Falnoga, J. Jakofčič, Z. Jernejc, G. Kramberger, J. Pungerčar, M. Gams, M. Koželj, R. Pergarec, 
M. Štraus, D. Zupančič, I. Zajc 

Odsotnost zaradi službene obveznosti, dopustov so opravičili: A. Fekonja, C. Filipič, R. Ponikvar, T. Ručigaj, 
G. Tavčar. 

  

1.            Pregled zapisnika seje z dne 9. 5. 2012 

Zapisnik seje 9. 5. 2012 ni bil sprejet.  I. Zajc je besedilo zapisnika kategorično zavrnil, ker meni, da je v 
besedilu premalo poudarka, kaj je sindikat pridobil v pogajanjih z vlado, zato smo sklenili, da besedilo še 
enkrat pregledamo in ga dopolnimo. Ravno tako je želel, da se 2. točka dnevnega reda, Tekoče zadeve, 
obravnava podrobneje in se teme razčlenijo na več posameznik točk, kar bomo upoštevali pri naslednjem 
vabilu. 

  
2.            Tekoče zadeve (rezultati glasovanja letne skupščine SVIZ/IJS 2012, regres, referendumsko 
vprašanje, pridobivanje novih članov v SVIZ/IJS, ...) 
  
I.   Tekoče zadeve 
V petek, 18. maja, je 21 od 33 reprezentativnih sindikatov javnega sektorja podpisalo anekse h 
Kolektivni pogodbi za javni sektor. Dogovora nista podpisala dva policijska sindikata, ki sta v Državni 
zbor vložila zadostno število glasov za referendumsko vprašanje sprejetega dogovora, zato z njima 
pogajanja  še tečejo. Če bo do dogovora s policijskimi sindikati in vlado prišlo, bo zakon o uravnoteženju 
javnih financ objavljen v Uradnem listu in bo naslednji dan po objavi začel veljati. 
  
Sredstev, namenjenih znanosti, bo precej manj. Na nivoju IJS se ocenjuje, da bo konec leta za  6 mio. 
EUR nižji prihodek, kot bi ga imeli sicer. Kaj natančno to pomeni, se še ne ve, vendar vodstvo meni, da 
bomo kljub vsemu  prebrodili krizo. 
  
M. Gams meni, da bomo pri plačah izgubili še najmanj v povprečju oz. 1 % na izplačano maso plač 
(odprava plačnih nesorazmerij in nato 8-odstotno znižanje plač). 

II.            Rezultati glasovanja na letni skupščini SVIZ/IJS 2012 



Glasovanje na letni skupščini je bilo končano 19. 5. 2012 ob 16:00. Komisija je glasovnice pregledala in 
naredila zapisnik. 

Ugotovljeno je bilo, da je od 333 članov sindikata SVIZ/IJS glasovalo 219 članov/ic (65,76 %). Od vseh 219 
prejetih glasovnic je finančni plan podprlo 90,53 % volilcev, proti finančnemu planu je glasovalo 6,24 % 
volilcev, 3,23 % udeležencev ni oddalo volilnega glasu. S tem je finančni plan za leto 2012 sprejet. 

III.           Regres za leto 2012 

Ker regres za letošnje leto 2012 še ni bil izplačan pri aprilski plači v mesecu maju, kakor dovoljuje veljavna 
zakonodaja, smo sklenili napisati pismo direktorju in ga pozvati, da se regres izplača nemudoma. (Pismo 
smo napisali takoj po končani seji 23. 5. 2012 in smo ga poslali direktorju naslednji dan, 24. 5. 2012). 

IV.          Socialni sporazum 

Na vpogled smo prejeli gradivo za socialni sporazum, ki naj bi ga  pregledali in nanj dali pripombe. Nekateri 
člani so opazili, da javni raziskovalni zavodi, raziskovalne ustanove in znanost niso nikjer posebej omenjeni. 

Sklenili smo zbrati pripombe članov, nato bo M. Gams napisal pismo s pripombami in ga poslal na SVIZ. 

V.  Pridobivanje novih članov v SVIZ/IJS 

Skupina, pri kateri so sodelovali: J. Jakofčič, V. Koricki Špetič, E. Dovgan, M. Gams in M. Štraus, je 
pripravila besedilo »Poziv k včlanitvi« z namenom, da bi povečali število članov SVIZ/IJS . Besedilo bomo 
na vpogled poslali članom IO SVIZ/IJS, da ga pregledajo in vnesejo morebitne popravke ali sugestije. 

Sklenili smo, da bomo vabilo s končnim besedilom naslovili na vsakega posameznika, zaposlenega na 
naši ustanovi, ki še ni vključen v sindikat, da bi število članov povečali. 

  

3.            Razno (izlet, piknik, ...)  

I.             Izlet 

Kakor je bilo izglasovano na letni skupščini, bomo organizirali izlet za naše člane v okviru finančnih 
možnosti, tako kot vsako leto. Letos je na voljo za izlet  1.500,00 EUR. Ker so številni člani izrazili željo, da 
bi šli na izlet na Češko, bomo skušali izlet realizirati v mesecu juniju (od 15. do 17. 6. 2012). Zanimanja za 
izlet je veliko. Takoj, ko nam bo agencija poslala končno ponudbo, jo bomo posredovali našim članom, da 
se bodo lahko prijavili na izlet. Da bi izlet lahko realizirali, smo sklenili, da prosimo agencijo za možnost 
plačila na 3 obroke, tako kot smo to storili že v preteklosti. 

II. Piknik 

Piknik bomo organizirali 8. 6. 2012 na lokaciji Reaktor – Brinje. Da bi piknik lahko izvedli, se je treba 
dogovoriti o  organizaciji le-tega (klopi, šotor, hrana, kuhar, pomočniki ...) 

  

III. Naslednja seja IO SVIZ/IJS 

bo 8. 6. ob 14:00 na Reaktorju – Brinje in ne 6. 6. 2012, kot je bilo prvotno načrtovano. 

Seja je bila končana ob 16:20 

Sejo je vodil M. Gams in sovodil D. Zupančič                                                                        Zapisala: Metka 
Štraus 



Ljubljana, 24. 5. 2012 

Poslano:               - vsem članom IO SVIZ/IJS 
                                - vsem članom NO SVIZ/IJS 
                                - predsedniku ZS IJS 
                                - članom UO IJS (delegiranih z IJS) 
                                - direktorju IJS 
                                - v. d. sekretarke IJS       
 


